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Slakthusområdet kommer att bli en unik promenadstad som tar vara på 

områdets industriella karaktär och tillför en ny, tät och kulturellt intressant 

stadsdel till Stockholm. I likhet med exempelvis Kødbyen i Köpenhamn passar 

stadsmiljön i Slakthusområdet för varierande, ofta småskaliga verksamheter 

som ligger sida vid sida med bostäder, butiker, restauranger, klubbar och 

kontor.  

 I syfte att stärka denna karaktär fick exploateringsnämnden, 

stadsbyggnadsnämnden och trafik- och renhållningsnämnden ett uppdrag i 

2014 års budget om att tillse att platsen utvecklas till en stadsdel med mycket 

god kollektivtrafiktillgång där det är naturligt att välja andra färdmedel än bil. 

Det framtida handelsområdet ska präglas av modern mobilitet med köp av 

hemleveranser.  

 Utvecklingen av Slakthusområdet medför samtidigt en stor möjlighet att 

omvandla Larsboda industriområde till ett fantastiskt livsmedelscentrum. Detta 

i och med att flertalet företag i Slakthusområdet kommer att flytta dit. Under 

Alliansmajoriteten startade också detta arbete, med en tydlig vision för 

området. Tyvärr får vi nu signaler från flera håll att projektet, Stockholms 

Livsmedelscentrum, har gått från ett visionärt projekt till att vara ett renodlat 

byggprojekt. Den socialdemokratiskt ledda majoriteten i Stadshuset signalerar 

också å sin sida till företagarna att Larsboda prioriterats ned, bland annat 

genom att investeringsvolymen nu har minskats med omkring en tredjedel. 

 För Moderaterna är det viktigt att staden fortsatt är mycket tydlig i vad man 

vill med Larsboda industriområde. Projektet måste återigen ges en tydlig 

vision, där helheten knyter samman företagandet, innovationer och akademi 

med en långsiktig utvecklingsplan för framtiden.  
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Med anledning av ovanstående önskar jag svar på följande frågor från 

ansvarigt borgarråd:  

 

1. Hur ser ansvarigt borgarråd på att Stockholms stads investeringar i 

Larsboda industriområde har minskat med en tredjedel från det 

ursprungliga förslaget? 

2. Hur ser ansvarigt borgarråd på den oro som företagare i 

Slakthusområdet ger uttryck för när det gäller stadens planering för 

Stockholms Livsmedelscentrum? 

3. Hur ser ansvarigt borgarråd på att Stockholms stad nu saknar en vision 

för Stockholms Livsmedelscentrum? 

4. Hur ser ansvarigt borgarråd på det faktum att hyresnivåerna i Larsboda 

industriområde höjts kraftigt under processens gång? 

5. Är det ansvarigt borgarråds uppfattning att en ny väg från Nynäsvägen 

till Perstorpsvägen räcker för att säkerställa goda trafik- och 

logistiklösningar till området, nu och med en framtida expansion av 

området? 

6. Vilken risk ser ansvarigt borgarråd att företagen på grund av rådande 

ovisshet väljer att flytta sina verksamheter till andra kommuner? 

7. På vilket sätt för Stockholms stad en dialog med de företag som hittills 

inte skrivit under intentionsavtal? 

8. På vilket sätt arbetar Stockholms stad med livsmedelsföretag utanför 

Slakthusområdet för att intressera dessa för Larsboda? 

 

Stockholm den 15 mars 2017 

 

 

Henrik Sjölander  


